
Planeringsdag om budget och verksamhetsplan 2018 

Pensionärsrådet i Farsta  

 

Vi inom Pensionärsrådet i Farsta ser att ett flertal områden, värderingar och honnörsord som 

finns i 2018 års budget rörande äldreomsorgen också fanns i 2017 års budget.  

Men det finns också områden i tidigare budget som vidareutvecklats i årets budget eller som 

särskilt tagits fram. Och det ser vi positivt på och med detta som utgångspunkt vill vi 

uppmärksamma tre områden i 2018 års budget. 

 

Tryggare boende bland annat fler icke biståndsbedömda seniorboenden och aktivitetscenter 

Här är det glädjande att det dels tagits fram kriterier för vad som gäller för att komma ifråga 

för ett seniorboende, dels  att man trycker på att det ska skapas fler seniorboenden samt 

aktivitetscentra i anslutning till dessa boende.  Rådets uppfattning är att det är bra att det 

finns flera boendeformer och att hänsyn också tagits till enskilda utan stora hälso- och 

sjukvårdsbehov .  

 

Utvecklad hemtjänst 

Pensionärsrådet ser också positivt på att hemtjänsten är ett fortsatt prioriterat område och 

framför allt att fokus är på att öka den enskildes inflytande över hur och när insatserna 

utförs samt på att förbättra samverkan runt den enskildes behov. Rådets bedömning är att 

det är viktigt att den enskilde har möjligheter att påverka sin situation och det är en av de 

åtgärder som är avgörande för livskvalitén. 

 

Samverkan bland annat mellan kommun och landsting 

Pensionärsrådet ställer sig också positivt till förslaget, som förväntas träda i kraft 2020, att 

huvudmannaskapet för sjukvård i ordinärt boende överflyttas till kommunen. Rådet 

bedömer att resultatet och tillfrisknandet för den sjuke blir avsevärt bättre om det bara är 

en part som hanterar alla frågeställningar och att risken för att något hamnar mellan stolar 

minimeras. 

 


